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Indkaldelse og dagsorden for  
ÅRSMØDE i  

Herlufsholm Idrætscenter  
Torsdag den 24. april 2025 kl. 18.30  

(mødet afholdes på Herlufsholm Idrætscenter – lokale oplyses på 
dagen ved opslag på døren til idrætscenteret) 

 

 
Afbud: Tina H. Petersen 

 

Dagsordenen:  

 

1. Valg af dirigent 

Ole Madsen blev udpeget som dirigent. Ole konstaterede herefter, at 

årsmødet var lovligt indkaldt via hjemmeside og dagspressen. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Michael K. gennemgik bestyrelsens beretning, hvortil der ikke var 

bemærkninger. 

 

3. Orientering om regnskabet.  

Formanden gennemgik årsrapporten og det tilhørende 

revisionsprotokollat. 

Gældsbrevet, som er omtalt specifikt i revisionsprotokollatet, er nu på 

plads, og afløser de 2 hidtidige gældsbreve til HG Hovedafdeling. 

 

Til årsrapporten knyttede Michael følgende kommentarer: 

Det gode resultat er især skabt med baggrund i, at driften af 

svømmehallerne har givet både højere indtægter, men også lavere 

omkostninger, end der er budgetteret. Samtidig har vi fået et forhøjet 

driftstilskud til svømmehalsdrift. 

 

I hal 2 har den ændrede metode for tildeling af lokaletilskud medført, at 

indtægten er steget betydeligt i forhold til 2023.  
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Disse ting har medført, at likviditeten i HIC er ganske fin. 

 

I gennemgangen af noterne er det yderligere specificeret, hvordan de 

enkelte omkostninger fordelt på underområde ser ud. 

Driften er god og sund. 

 

 

4. Indkomne forslag  

Ingen forslag. 

 

5. Eventuelt  

 

Michael takkede af efter 4 år som formand for HIC, og takkede alle for et 

godt samarbejde gennem årene. 

 

Jan takkede på HIC´s vegne Michael for en kæmpe indsats i den forgange 

4 år, og kvitterede med et gavekort til én af byens gode restauranter. 

 

Endelig en tak til Ole Madsen for at påtage sig rollen som dirigent. 

 

 

Forslag, der ønskes drøftet på årsmødet, skal være formanden i hænde senest 3 

uger før. Der føres referat af mødet, og dette bliver underskrevet af dirigenten. 

 

Senest 14 dage efter afholdt møde udsendes på foranledning af formanden 

referat pr. mail til bestyrelsen og publiceres via hjemmesiden.  

 
Michael Kristiansen 
Formand 
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